
PROTOKOLL DATUM
2023-04-11

Kommunstyrelsen

Tid
09:00-15:00

Plats
Kommunhuset Fjugesta - 
Sammanträdesrummet Multen

Beslutande ledamöter
Caroline Elfors (M) (ordförande)
Peter Strömberg (M) (vice ordförande)
Berth Falk (S) (2:e vice ordförande)
Caroline Carlvier (M)
Diana Steen (L)
Anders Alexandersson (V)
Jonas Hansen (KD)
Kerstin Leijonborg (FL)
Christina Kareliussen (S)
Annica Zetterholm (C)
Skyeler Palm (SD)
Astrid Söderquist (C)  ersätter David Järn (C)
Pia Frohman (MP)  ersätter Mikael Bergdahl 
(S)

Ersättare
Annéa Ahlberg (M)
Stefan Elfors (FL)

Övriga
Eva Jonsson (Tf kommundirektör)
Anna Bilock (Ekonomichef)
Susanna Göransdotter (Utredningssekreterare)
Joel Olsson (KD) (Politisk lärling)

Protokollet innehåller paragraferna §99

Ordförande

Caroline Elfors (M), §§ 71-85, 88-106, Peter Strömberg (M), §§ 8

Justerare

Berth Falk (S), §§ 71-85, 88-106, Caroline Carlvier (M), §§ 86-8

Sekreterare
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§99 Dnr:KS 22-227

Svar på medborgarförslag - Karta över lämpliga 
cykelvägar samt skyltning av cykelvägarna 
Sammanfattning av ärendet
Ett medborgarförslag inkom 2022-04-13 gällande framtagande av karta över lämpliga 
cykelvägar samt skyltning av cykelvägarna i kommunen. Kommunfullmäktige beslutade att 
överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och beslut.

 Kommunen har ett pågående samarbete med Region Örebro län där kartor över olika 
cykelleder i kommunen har framställts. Det finns dock inga kartor över samtliga cykelvägar 
inom kommunen. Kommunen saknar för närvarande resurser för att ta fram egna kartor 
över samtliga cykelvägar utan kommer i stället att fortsätta arbetet med de nuvarande 
kartorna inom ramen för samarbetet med regionen.

 När det kommer till skyltning av cykelvägar så kommer frågan om ansvar upp som något 
som behöver hanteras. Delvis ansvarsfördelningen mellan kommunen och regionen, men 
också andra aktörer och ägare av vägar inom kommunen.

 Kommunen lägger fokus på kärnverksamheterna. Trots att förslaget i grunden är bra så är 
det inte något som kommunen kan lägga resurser på för närvarande.

Beslutsunderlag
 Borttagen på grund av personuppgifter.

 Tjänsteskrivelse - Svar på medborgarförslag - Karta över lämpliga cykelvägar samt 
skyltning av cykelvägarna

 Svar på medborgarförslag - Karta över lämpliga cykelvägar samt skyltning av 
cykelvägarna

 Borttagen på grund av personuppgifter.

 Medborgarförslag om cykelkarta - utan personuppgifter

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen antar svaret på medborgarförslaget.
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Beslut
Kommunstyrelsen antar svaret på medborgarförslaget.

Paragrafen är justerad
Susanna Göransdotter
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